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CONSILIUL JUDEȚEAN DÂMBOVIȚA 

 

PROCES VERBAL 

al ședinței extraordinare  a Consiliului Județean Dâmbovița,  

din data de 8 octombrie 2024, ora 14:00 

 

             Lucrările ședinței sunt deschise și conduse de domnul Corneliu Ștefan – președintele 

Consiliului Județean Dâmbovița.  

            Convocarea consilierilor județeni la această ședință s-a făcut prin Dispoziția președintelui 

nr.445/04.10.2024, telefonic și anunț mass-media. 

           Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Doamnelor şi domnilor colegi, vă propun să începem. 

           Şedinţa este constituită cu respectarea regulamentului, fiind prezenți un număr de 29 din cei 

33 consilieri județeni + președintele Consiliului Județean Dâmbovița, astfel prezența fiind de 30. 

            Vă informez că  la ședință participă din partea Instituției Prefectului, doamna prefect 

Claudia Gilia. 

         Înainte de a intra în ordinea de zi, supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței anterioare 

(24.09.2024) a Consiliului Județean Dâmbovița. 

  Dacă sunt observații la procesul-verbal?                   

      Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal.       

        Cine este pentru?        30 

        Cine este împotrivă?   0 

        Se abține cineva?     0 

  În unanimitate de voturi procesul-verbal s-a aprobat. 

Vă informez că am suplimentat ordinea de zi cu 3 proiecte de hotărâre care au fost prezentate 

în comisiile de specialitate.  

Supun aprobării ordinea de zi cu cele sus-menționată. 

        Cine este pentru?    30 

        Cine este împotrivă?   0 

        Se abține cineva?     0 

   În unanimitate de voturi s-a aprobat ordinea de zi. 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Înainte de a intra în ordinea de zi vreau să mulțumesc 

tinerilor care și anul acesta sunt în programul de internship și știți foarte bine că am inițiat împreună 

la nivelul Consiliului Județean Dâmbovița acest program de internship și astăzi participă la prima 

lor ședință de consiliu județean. Le mulțumesc! 

 

TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al județului, pe anul 2024.  

Dau cuvântul doamnei Igescu Carmen pentru prezentare.  

În acest moment a intrat în sala de ședință, domnul consilier Petre Valentin, astfel 

prezența în sală fiind de 30+1=31. 

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    31 

        Cine este împotrivă?   0 

        Se abține cineva?     0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat.  

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Dâmbovița                                

nr. 260/28.07.2021 privind validarea componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de 

Ordine Publică Dâmboviţa. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?       31 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 
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        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr.437/24.08.2024 privind aprobarea proiectului cu titlul „Dezvoltarea 

infrastructurii de transport județean prin modernizarea DJ720, DJ720B, DJ711 și DJ101B pe 

traseul Limită județ Prahova – Moreni – Gura Ocniței – Răzvad – Ulmi – Târgoviște – 

Comișani – Bucșani – Băleni – Dobra – Finta – Bilciurești – Cojasca – Cornești – Butimanu – 

Niculești – Limită județ Ilfov-etapa II”, a cheltuielilor legate de proiect și de aprobare a 

acordului de parteneriat. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    31 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Valorificarea avantajelor digitalizării în 

beneficiul cetățenilor județului Dâmbovița”. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    31 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

5. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Județean Dâmbovița 

nr.208/24.09.2020 pentru aprobarea Strategiei de dezvoltare durabilă a județului Dâmbovița 

pentru perioada 2021 – 2027. 

Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    31 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr. 31/23.01.2024 privind aprobarea Notei de Fundamentare în vederea includerii 

în lista de investiții, pe anul 2024, a sumelor necesare promovării și implementării proiectelor 

cu finanțare externă / națională ce urmează să fie contractate sau promovate de către 

Consiliul Județean Dâmbovița. 
Dau cuvântul doamnei Poșchină Diana pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    31 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

În acest moment a intrat în sala de ședință, domnul consilier Paraschiv Dragoș, astfel 

prezența în sală fiind de 31+1=32. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea cooperării județului Dâmbovița prin Consiliul 

Județean Dâmbovița cu Administrația Națională ,,Apele Române”, prin Administrația 

Bazinală de Apă Argeș-Vedea, pentru utilizarea terenului din domeniul public al statului, 

administrat de A.N. ,,Apele Române” în scopul realizării obiectivului ,,Refacere Pod pe DJ 

702L, comuna Cândești, sat Cândești Deal, punct Popa Corvin”. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        
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        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare, în vederea includerii pe lista 

de investiţii, a unor obiective de infrastructură. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Dâmbovița                                            

nr. 100/21.02.2024 privind repartizarea creditelor bugetare pentru anul 2024 aferente 

obiectivelor de infrastructură rutieră realizate, în asociere, cu unitățile administrativ-

teritoriale din județ, finanțate de către Consiliul Județean Dâmbovița prin transferuri de 

capital. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați la 

obiectivul de investiții „Reabilitare conductă de aducțiune apă pe traseul comuna Moroieni – 

comuna Moțăieni – orașul Fieni și reabilitare rețea distribuție apă în orașul Fieni, județul 

Dâmbovița”. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr. 377/25.07.2024 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul 

,,Protejarea corpului şi a platformei drumului prin şanţuri şi rigole pavate şi podeţe laterale”. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

12. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului 

general pentru obiectivul de investiții ,,Reabilitare și modernizare DJ 724 Malu cu Flori-

Pucheni” aprobat  pentru finanțare prin Programul Național de Investiții ,,Anghel Saligny”, 

precum și a sumelor reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru 

realizarea obiectivului. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 
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        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

13. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean 

nr. 439/24.09.2024 privind actualizarea, la terminarea lucrărilor, a indicatorilor tehnico-

economici, a devizului general și a cheltuielilor de cofinanțare, pentru obiectivul „Pod de 

legătura între DJ 714 şi Camping Zănoaga” inclus în Programul Național de Dezvoltare 

Locală etapa a II - a, aprobat prin O.U.G. 28/2013. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!       

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 

SUPLIMENTAR: 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de tranzacție încheiat între Asociația 

de Dezvoltare Intercomunitară „Management integrat al deșeurilor în județul Dâmbovița”, 

Consiliul Județean Dâmbovița și S.C. SUPERCOM S.A. 

Dau cuvântul doamnei Soare Alexandrina Maria pentru prezentare.  
        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

15. Proiect de hotărâre privind acordul pentru încetarea dreptului de  superficie al S.C. 

BOMBA CU JAR S.A. și  mandatarea reprezentanților Consiliului Judeţean Dâmboviţa în 

A.G.A. la SOCIETATEA PARC INDUSTRIAL PRIBOIU S.A., în vederea încetării dreptului 

de superficie pentru un teren în suprafață de 500 mp – proprietate privată a județului 

Dâmbovița, aflat în administrarea  SOCIETĂȚII PARC INDUSTRIAL PRIBOIU S.A. 

Dau cuvântul doamnei Sfetcu Cristina pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    32 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Drum de legătură pentru 

creșterea  accesibilității în  zona  urbană a Municipiului Târgoviște”.    

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

        Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

        Cine este pentru?    31 

        Cine este împotrivă?  0 

        Se abține cineva?    0 

            Nu a participat la acest vot domnul consilier Paraschiv Dragoș. 

        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Înainte de a încheia ședința eu vreau să vă mulțumesc 

tuturor consilierilor județeni, vreau să mulțumesc colegilor mei, doamnei vicepreședinte Cristea 

Luciana, domnului vicepreședinte Jîjîie Antonel, domnului secretar general al județului, domnului 

Dănuț-Nicolae Popa-Stănescu, vreau să mulțumesc în ultima ședința a actualului mandat tuturor 

primarilor din județul Dâmbovița pentru colaborarea pe care am avut-o împreună la dezvoltarea 

tuturor comunităților locale, vreau să mulțumesc tuturor colegilor mei din Consiliul Județean 
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Dâmbovița, tuturor salariaților, de la directori până la toți salariații din cadrul Consiliul Județean 

Dâmbovița și nu doar al aparatului propriu ci și din toate subordonatele Consiliului Județean 

Dâmbovița, vreau să mulțumesc doamnei prefect pentru colaborarea pe care am avut-o foarte bună 

la nivelul administrativ al județului Dâmbovița, vreau să mulțumesc presei locale pentru 

obiectivitatea pe care au avut-o în a promova toate proiectele de dezvoltare ale județului 

Dâmbovița, dar nu în ultimul rând astăzi vreau să mulțumim tuturor dâmbovițenilor. Vreau să 

mulțumesc tuturor dâmbovițenilor pentru că împreună cu dâmbovițenii, cred că în ultimii 4 ani de 

zile am demonstrat că putem să aducem județul Dâmbovița așa cum se află astăzi, în ultimii 2 ani de 

zile pe primul loc în regiunea Sud-Muntenia la atragerea fondurilor europene, ținând cont de cele 2 

județe mari din jurul nostru Argeș și Prahova. Vreau să mulțumesc tuturor dâmbovițenilor și aici 

vorbesc în numele echipei Consiliului Județean Dâmbovița, împreună cu dumneavoastră pentru că 

împreună cu autoritățile locale am găsit proiecte importante și dezvoltăm împreună proiecte 

importante pentru dezvoltarea tuturor autorităților locale pe comună, oraș, municipiu și aici în 

Consiliul Județean Dâmbovița nu am împărțit județul în culori politice și am făcut 4 ani de zile 

administrație pentru dâmbovițeni. Cred că a fost cel mai important lucru pentru dezvoltarea 

județului nostru Dâmbovița și cred ca proiectul nostru de dezvoltare al județului nostru trebuie să 

meargă mai departe. La încheierea mandatului vreau să fac o scurtă sinteză a proiectelor pe care 

împreună le-am gândit și le-am dezvoltat pentru județul nostru. 

 Acum patru ani de zile am inițiat împreună Programul Județean Dezvoltare Locală, un 

program unic în România. În patru ani de zile am finanțat, în asociere între C.J.D. și U.A.T.-urile 

din județul nostru, am finanțat 231 de proiecte cu o valoare totală de peste 484 milioane lei. 

Și anume, avem 103 proiecte privind modernizarea de drumuri comunale și locale, 74 de 

baze sportive, 13 centre medicale, 10 proiecte privind amenajarea centrelor civice, 10 proiecte 

privind rețele de canalizare, 8 proiecte privind poduri în localitățile din județul Dâmbovița, 6 

proiecte privind reabilitarea centrelor culturale, 3 proiecte privind rețelele de apă și nu în ultimul 

rând, avem 4 proiecte privind parcuri în localitățile din județul nostru. 

Pe Programul Național „Anghel Saligny” cu finanțare guvernamentală, la nivelul C.J.D. 

avem finanțate patru proiecte deosebit de importante, și anume: „Reabilitarea DJ 712A Runcu - Râu 

Alb”, 14 milioane lei din care 9 milioane prin Programul Național „Anghel Saligny”, 5 milioane din 

bugetul propriu al C.J.D.; avem „Modernizarea DJ 714 sector Bolboci contur lac Bolboci– Cheile 

Tătarului”, peste 11 milioane lei; DJ 724 este cel mai mare proiect la nivelul C.J.D., privind 

„Reabilitarea drumurilor județene existente”, cu o valoare totală de 76 milioane lei, 41 milioane lei 

din bugetul guvernamental, iar diferența din bugetul propriu al C.J.D.; și nu în ultimul rând 

„Centura ocolitoare a Orașului Găești”, cu o valoare totală de 91 milioane lei,  80 milioane lei din 

Programul Național „Anghel Saligny” și 11 milioane din bugetul propriu al C.J.D.. 

Vă dau o veste bună, săptămâna viitoare vom finaliza achiziția publică, vom semna 

contractul de finanțare, iar anul acesta vom începe lucrările, avem proiectul tehnic, gata! 

Tot acum patru ani de zile, împreună am început un proiect îndrăzneț, pe care mulți nu l-au 

crezut, prin centurile ocolitoare ale tuturor centrelor urbane din județul Dâmbovița, și anume: avem 

centura ocolitoare a orașelor Pucioasa și Fieni, peste 686 milioane lei, suntem în faza de achiziție 

publică, avem două firme pentru care am depus ofertele, așteptăm cât mai repede să declarăm 

câștigătorul și vom începe proiectarea și execuția centurii ocolitoare, aici avem contract de finanțare 

semnat cu Ministerul Transporturilor, nu avem nicio problemă din punct de vedere al finanțării. A 

doua investiție ca importanță, „Inelul 2 de centurii al Municipiului Târgoviște”, tocmai astăzi am 

votat împreună studiul de fezabilitate, care are o valoare de 993 milioane de lei, joi vom aproba la 

nivelul Ministerului Transporturilor, urmează ședința de guvern și până la sfârșitul anului scoatem 

la licitație proiectare și execuție, și aici avem contractul de finanțare semnat, protocolul este semnat 

între C.J.D. și Guvernul României. Centura ocolitoare a orașului Găești, am spus mai devreme prin 

programul „Anghel Saligny” vom începe lucrările, centura ocolitoare a Municipiului Moreni în 

maxim 3 luni de zile o să terminăm studiul de fezabilitate, de anul viitor vom scoate la licitație 

proiectare și execuție, valoare totală 35 milioane de euro și nu în ultimul rând, centura ocolitoare a 

orașului Titu, suntem deja în asociere C.J.D. cu orașul Titu și comunele Produlești și Braniștea, prin 

care vom realiza această centură ocolitoare pentru sudul județului. La nivelul drumurilor județene, 

am finalizat modernizarea drumului DJ720D, DJ711, DJ101B, mai exact de la Moreni, Băleni, 

Niculești, cunoașteți foarte bine, am semnat anul acesta cel mai mare proiect din istoria județului 

Dâmbovița, privind modernizarea drumurilor județene 65 milioane de euro, drumul județean de la 
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Târgoviște – Șotânga – Vulcana Pandele – Pucioasa- Ocnița – Gura Ocniței – Adânca – Băleni – 

Cornești până la DN1A, se lucrează la toate cele 3 loturi. Și nu în ultimul rând, am terminat 

procedura de achiziție publică, lucrăm la proiectul tehnic, pentru modernizarea DJ714 Glod-

Sanatoriu Moroeni, unde îl vom depune la ADR Sud-Muntenia este a doua prioritate a județului 

Dâmbovița, valoarea totală 66 milioane de euro.  

În domeniul sănătății, împreună ne-am asumat și aici am fost de acord cu toții că a fost 

prioritatea 0 de la începutul mandatului, au fost investiții în sănătate, investiții la nivelul Spitalului 

Județean de Urgență Târgoviște. Știți foarte bine că am finalizat extinderea secției de Cardiologie, 

chiar săptămâna trecută a fost prima intervenție la angiograf, o investiție de 4 milioane de euro pe 

care am realizat-o din bugetul propriu al C.J.D. și aici vreau să vă mulțumesc tuturor pentru 

sprijinul acordat. Am finalizat și ambulatoriu de specialitate cu o valoare totală de 17 milioane de 

lei, lucrăm la extinderea secției de primiri urgențe, o să spun public și astăzi, de față cu toată presa, 

am avut ghinionul unui constructor neserios și nu am finalizat anul acesta lucrarea. Am finalizat 

achiziția publică, este un proiect prin P.N.R.R pe care l-am câștigat împreună, reducerea riscului de 

infecții nosocomiale, 35 milioane de lei, și nu în ultimul rând reabilitarea secției de tratament 

recuperatoriu și Pavilion Administrativ tot prin P.N.R.R., 10 milioane de lei. La nivelul Spitalului 

Județean avem în achiziție publică, la Compania Națională de Investiții în subordinea Guvernului 

României, parcarea supraetajată, studiul de fezabilitate l-am făcut noi, știți foarte bine că am votat 

împreună, am predat studiul de fezabilitate C.N.I-ului și chiar în acest moment suntem în achiziție 

publică, sperăm să avem câștigători până la sfârșitul anului și anul viitor să lucrăm la parcarea 

supraetajată ce are valoare totală, 46 milioane de lei, va fi o parcare pe 6 etaje, cu 352 locuri. 

Împreună cu toți primarii care fac parte din Proiectul Regional de Dezvoltare a structurii de 

apă și canal 52 de localități, astăzi lucrăm în 40 de localități. Avem cel mai mare proiect din 

România, de 40 milioane de euro, proiect pe care îl desfășurăm prin Compania de Apă. Și nu în 

ultimul rând în sistemul învățământului, la nivelul C.J.D. avem cel mai mare proiect din România, 

65 milioane de lei prin care dotăm 61 de școli din județul Dâmbovița cu mobilier și dotările de care 

au nevoie. Tot la nivelul C.J.D. vom achiziționa 48 de autobuze, avem 2 proiecte câștigate, unul 

prin P.N.R.R. și unul prin A.F.M.. În perioada următoare vom semna contractul cel prin P.N.R.R., 

cel prin A.F.M. am reluat licitația, deci anul viitor vom preda 48 de microbuze electrice primăriilor 

pentru transportul elevilor. Lucrăm, știți bine la Dâmbovița Arena, un proiect de 70 de milioane de 

euro, din care C.J.D. a pus la dispoziție terenul., vom face alimentările cu gaze, apă, canalizare, 

utilitățile și nu în ultimul rând, avem o cofinanțare pe care am votat-o împreună de 25 milioane de 

lei din bugetul propriu al C.J.D. La nivel de tineret și sport, am realizat studiul de fezabilitate 

privind modernizarea sălii polivalente, am predat la C.N.I. studiul de fezabilitate pe care l-am făcut 

și în perioada următoare C.N.I-ul va scoate la licitație modernizarea Sălii Polivalente din 

Municipiul Târgoviște, valoare totală de peste 30 milioane de lei. În acest mandat împreună am 

finalizat proiectul monumentelor din Curtea Domnească din Târgoviște, proiect finanțat din bani 

europeni și cofinanțare din bugetul propriu al C.J.D. cu o valoare totală de peste 20 milioane de lei, 

iar în acest moment lucrăm la restaurarea Fostei Școli de Cavalerie, 22 milioane lei valoare totală a 

proiectului. Tot în acest mandat am finalizat studiul de fezabilitate pentru stația de tratare a 

deșeurilor colectate separat și a celor de aport voluntar de deșeuri pe care-l vom construi la Șotânga. 

Aștept să deschidă axa la nivelul Guvernului României, la nivelul Ministerului Investițiilor, S.F. 

este gata și vom depune a doua zi studiul de fezabilitate, nu ne-am încadrat până la sfârșitul anului 

2023 pe P.O.I.M. pentru a depune acest proiect. Cred că sunt cele mai importante, în afară de alte 

proiecte pe care le-am avut în asociere cu toate U.A.T.-urile pentru drumuri și alte proiecte. Cred că 

sunt cele mai importante proiecte pe care împreună le-am votat în plenul C.J.D. și vreau să 

mulțumesc tuturor consilierilor pentru sprijinul pe care ni l-ați acordat pentru aceste proiecte 

deosebit de importante pentru fiecare dâmbovițean. Acestea nu sunt proiectele noastre, nu sunt 

proiectele președintelui, conducerii C.J.D. sau C.J.D.-ului, sunt proiectele dâmbovițenilor. De aceea 

vă mulțumesc încă o dată pentru sprijinul pe care ni l-ați acordat, cu bune și cu rele, suntem la 

sfârșit de mandat, am mai făcut și opoziție, am avut și alianță, dar eu cred că împreună am putut să 

ducem la bun sfârșit aceste proiecte și bineînțeles să deblocăm anumite proiecte pentru 

dâmbovițeni. Sunt proiecte pe care le-am moștenit și noi, nu toate sunt făcute pe acest mandat, 

trebuie să spunem acest lucru, și vreau să mulțumesc astăzi foștilor președinții ai C.J.D. pentru 

proiectele pe care le-au gândit la acest mandat și eu cred că împreună am avut un gest de 

normalitate de a continua acele proiecte și bineînțeles de a regla proiecte care nu erau întotdeauna 
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pe drumul cel bun. Încă o dată vă mulțumesc mult de tot, mulțumesc colegilor din C.J.D. și nu în 

ultimul rând mulțumesc presei locale pentru sprijinul pe care ni l-au acordat în a promova C.J.D. și 

bineînțeles, proiectele pe care le avem la nivelul C.J.D. În semn de recunoștință față de 

dumneavoastră, conducerea C.J.D. v-a acordat o diplomă de excelență pe care să o aveți amintire 

din mandatul 2020-2024. Mulțumesc mult de tot! Dacă vreun coleg vrea să spună ceva, cu mare 

drag. Da, domnul consilier!  

 

 Domnul consilier Diniță Alexandru – Aș vrea să adresez câteva vorbe acestei adunări, colegilor 

mei pe care îi respect în totalitate, dumneavoastră ca președinte al C.J.D, chiar dacă la început am 

avut mici îndoieli, iată astăzi sunt extraordinar de încântat de modul cum ați gestionat acești ani, 

această funcție deosebit de importantă. Colegii mei, fiecare cu valoarea lui așa cum ați fost 

dumneavoastră, au dus ușor-ușor la ziua de astăzi pentru care ați enumerat acolo o serie de succese, 

ale mandatului 2020-2024. Față de așteptările mele, sunt extraordinar de încântat mai ales ca sunt 

locuitor și locuiesc în continuare în județul Dâmbovița și văd aproape anual câte ceva, inclusiv pe 

zona de sud pe care am reprezentat-o și încă mă mai consider reprezentant. Acolo undeva, se află 

doamna prefect care este o doamnă extraordinară care în colaborare cu noi C.J.D. cum ați spus 

dumneavoastră, a dat dovadă de o înțelegere totală a rolului avut. Am colaborat cu dânsa, mi-aduc 

aminte mandatul trecut, când astăzi regele Charles, atunci prințul Charles, l-am întâlnit și l-am 

întâmpinat la Vizurești pentru a se tăia o panglică și nu uit niciodată momentul emoționant în care 

noi doi, am fost reprezentanții C.J.D. și acolo ne-am manifestat bucuria întâlnirii cu iată, regele 

Charles. Datorită bunului Dumnezeu, sper să fiu în continuare de ajutor, chiar dacă nu o să mai fiu 

pe următorul mandat să mă exprim mai corect, sunt decanul de vârstă al colegilor mei prin absența 

domnului Sache, pentru că am plăcerea să vă spun că joia trecută am sărbătorit 50 de ani de la 

terminarea facultății, ceea ce îmi conferă acest drept. Copiii de la internship pe care îi respect și le 

doresc un viitor minunat, sub aripa dumneavoastră ocrotitoare și au ce învăța de la conducerea 

C.J.D. Domnul președinte este repet, un reper! Vă mulțumesc tuturor! Respect pe toată lumea și 

stimata presa. 

 

           Întrucât ordinea de zi a fost epuizată, ședința se declară închisă, drept pentru care s-a 

încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

          PREŞEDINTE,                        SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,                                       

dr. ec. Corneliu ȘTEFAN                          jr. Dănuț Nicolae POPA STĂNESCU 
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